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Abstract (en)
[origin: WO8701957A1] Spin-on filters are useful, for example, in cleaning impurities from fluid being circulated through a mechanism. Failure to
properly clean the metal components on the clean side of the commercially available filters results in metal particles being dislodged and carried
directly into the mechanism receiving the clean fluid. The subject spin-on filter (10) uses only nonmetallic components on the clean side of the filter
so that the cleaned fluid does not come in contact with any metal components of the filter. The nonmetallic particles generated by the manufacturing
of the nonmetallic components are readily removed from the nonmetallic components and any such particles not removed by cleaning and carried
into the mechanism by the clean fluid are soft enough that they will not damage the mechanism receiving the filtered fluid.

Abstract (fr)
Les filtres à rotation sont utiles, par exemple, pour éliminer les impuretés présentes dans un liquide en circulation à travers un mécanisme.
Lorsque les composants métalliques ne sont pas éliminés correctement sur le côté propre des filtres disponibles dans le commerce, les particules
métalliques sont délogées et transportées directement dans le mécanisme recevant le fluide propre. Le filtre à rotation (10) ci-décrit n'utilise que des
composants non métalliques sur le côté propre, de sorte que le fluide dépuré n'entre pas en contact avec les composants métalliques du filtre. Les
particules non métalliques produites par la fabrication des composants non métalliques sont éliminés aisément des composants non métalliques et
les particules de ce type, n'ayant pas été éliminées par le nettoyage, qui sont entraînées dans le mécanisme par le fluide propre sont suffisamment
molles pour ne pas endommager le mécanisme recevant le fluide filtré.
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